
Jegyzőkönyv
(hangrögzítéssel)

Készült: Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
2020. október 9i soros nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Novák Kovács Zsolt képviselő
Aranyos József képviselő
Bágyi Zoltán képviselő
Borbély Sándor képviselő
Erős Ferenc képviselő
Ébl Zoltán képviselő
Dr. Prágerné Topp Erika képviselő
Szilveszterné Nyuli Ilona képviselő
Tóth Béla képviselő 10 fő

Állandó meghívottak: Dr. Venicz Anita jegyző, Dr. Varnyu Péter aljegyzőhatósági
osztályvezető, Háriné Németh Ilona gazdasági osztályvezető,
Kocsis Dóra műszaki osztályvezető, Varga István pályázati
és közbeszerzési referens, Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető

Napirendhez megjelentek: Dienes Katalin SESZI vezetője, Huszármné Kovács Márta
Sárbogárdi Zengő Óvoda vezetője, Horváth István a
Sárbogárdi Kulturális Egyesület vezetője
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Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, aképviselőtestület soros nyílt ülését 999 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselőtestület határozatképes, 10 képviselő tartózkodik az ülésteremben egy képviselő igazoltan vantávol.

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Erős Ferenc személyében, akikjelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv hitelesítőnektörténő megválasztását. A képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbihatározatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
124/2020.(X.9.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2020. október9i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélátmegválasztotta.

Szavazásra teszi fel Erős Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. Aképviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
125/2020.(X.9.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2020. október9i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Erős Ferencetmegválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: napirendi ponttal kapcsolatban javasolja, hogy a Képviselőtestület vegyefel napirendjére a 18/1. Közművelődési megállapodás a József Attila Művelődési Központüzemeletetésére, 18/2. 2020/21es nevelési évre szóló Sárbogárdi Zengő Óvodában ajárványügyi készenlét idején alkalmazandó eljárásrendről szóló Helyi Intézkedési Tervénekmódosítása c. előterjesztéseket. Javasolja továbbá, hogy a 18/1. napirendi pontot a 3. után,majd ezt követően 6. és a 18/2. napirendi pontot tárgyalja a testület a megjelent vendégekretekintettel. Kéri, hogy aki ezzel a módosítással egyetért, kézfelemeléssel jelezze!

A képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
126/2020.(X.9.) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a nyílt ülésnapirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

Napirendi:
1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről

Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról
2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Előadók: a végrehajtásért felelősök
3. Beszámoló a közművelődési, kulturális intézményekben végzett tevékenységrőlElőadók: polgármester

intézményvezetők
18/1. Közművelődési megállapodás a József Attila Művelődési Központ üzemeletetéséreElőadó: polgármester

6. A Sárbogárdi Zengő Óvoda 2020/2021es nevelési évre szóló munkatervének
véleményezése
Előadó: polgármester

18/2. 2020/21es nevelési évre szóló Sárbogárdi Zengő Óvodában a járványügyi készenlétidején alkalmazandó eljárásrendről szóló Helyi Intézkedési Tervének módosításaElőadó: polgármester
4. Önkormányzati képviselők tevékenységéről szóló beszámoló

Előadók: önkormányzati képviselők

9 A képviselőtestület bizottságainak beszámolója az éves munkárólElőadók: bizottságok elnökei

7. A magánszemélyek kommunális adójáról szóló önkormányzati rendelet elfogadásaElőadó: jegyző
8. Az egyes szociális ellátásokról szóló 4/2015.(II.27.) önkormányzati rendeletmódosítása

Előadó: jegyző
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9. A közterületek használatának szabályozásáról és rendjéről szóló 35/2015.(VIII.26.)
önkormányzati rendelet módosítása
Előadó: jegyző

10. — Iskolai körzethatárok véleményezése
Előadó: jegyző

11. — Fejér Megyei Pedagógiai Szakszolgálat Sárbogárdi Tagintézménye működési
körzetének véleményezése
Előadó: jegyző

12. — A Sárbogárdi Egyesített Szociális Intézmény közalkalmazottjainak jutalom kifizetése
Előadó: polgármester

13. A Polgármesteri Hivatal köztisztviselőinek jutalom kifizetése
Előadó: polgármester

14. — Sárhatvani közösségi ház épületének üzemeltetése
Előadó: polgármester

15. — A Sárbogárd 7239 hrszú ingatlan belterületbe vonás iránti kérelmének elbírálásaElőadó: polgármester
16. — Igazgatási szünet elrendelése

Előadó: jegyző
17. — A polgármester szabadságának utólagos engedélyezése

Előadó: jegyző
18. — Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontok tárgyalása előtt kéri a képviselőtestület tagjait és ajelenlévőket, hogy egy perces néma főhajtással adózzanak Majláth László Roma Nemzetiségi
Önkormányzat tagjának emléke előtt, aki a múlt hétvégén hunyt el.

A Képviselőtestület és a jelenlevők 1 perces néma főhajtással adóznak
az elhunyt emléke előtt.

A képviselőtestület rátér a nyílt ülés napirendi pontjainak tárgyalására.

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

Dr. Sükösd Tamás: A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következőkvoltak.
Szeptember 15én a KözépDuna "Vidéke Hulladékgazdálkodási "Társulás Operatív

Tanácsának ülésén vettem részt. Egyeztettük a lakosság részére kihelyezendő
második hulladékgyűjtővel kapcsolatos önkormányzati feladatokat is. Arra
vállaltam kötelezettséget az önkormányzat képviseletében, hogy biztosítunk
munkavállalókat a kiosztásra, így vélhetően előbb fog sor kerülni az eseményre,
mint hogy ha azt vártuk volna meg, hogy magának a társulási tanácsnak a néhány
munkavállalója érjen körbe. Ez megyei szinten több mint 200.000 szemétgyűjtőedényt jelent. Nagyon bízom benne, hogy 2021. első negyedévében megvalósul akihelyezés. A szemétgyűjtő edények már itt vannak a DÉSZOLG Kft. telepén az



egész járásé. Ugyanezen a napon a mezőgazdasági közfoglalkoztatási programot
egyeztettük, illetve volt egy bejárása a Huszár temető bővítésének.Szeptember 16án a közétkeztetésről tartottunk egy egyeztetést, a megoldandó feladatokról,
finanszírozásról és minden egyébről. Valamint egy olyan társadalmi szervezetkeresett fel, akik hátrányos helyzetű, vagy beteg gyermekeket támogatnak —Örökké Nem Eshet Alapítvány — ők voltak itt és számoltak be Rus Liliánasárbogárdi kislány részére nyújtott támogatásról. A szülőket a magunk eszközeivel
mi is támogattuk és próbáljuk figyelemmel kísérni a kisgyereknek a gyógyulását.Szeptember 17én a Vörösmarty Rádióban adtam egy helyzetképet arról, hogy hol tartunk
Sárbogárdon, válaszoltam kérdésekre.

Szeptember 18án a Megye Napon vehettünk részt alpolgármester úrral Etyeken. Háromsárbogárdi személyt kitüntettek: Pajor Lászlót közösségi és sport tevékenységéért,Horváth Tibort a közösségi és sporttevékenységéért, illetve Weisz Gábort a
gazdaságélénkítés során végzett megyei szinten is jelentős tevékenységéért.
Szeretnék innen is gratulálni mindhármuknak.

Szeptember 22én a felszíni csapadékvíz rendezési legutóbbi pályázatunk záróellenőrzése
zajlott. Pénzügyileg teljes egészében mindent rendben talált a MagyarÁllamkincstár. Pár feladatot még előírt, amit szükséges elvégeznünk adminisztratív
szinten. Ezt meg fogjuk tenni. Ugyanezen napon volt nálam az Árpád lakótelepet
képviselve pár lakó, akikkel az előző testületi ülésen  Szilveszterné
képviselőtársunk kérése nyomán egyeztettünk. Azt gondolom viszonylagkonstruktív egyeztetést tartottunk. Ki tudtuk jelölni azokat a célokat, utakat,
amelyen tudnak haladni.

Szeptember 24én a Megyei Közgyűlésen vettünk részt. Itt többek között a rendőrség megyei
beszámolóját illetve a katasztrófavédelem megyei beszámolóját is hallhattuk.Örömteli hír volt a rendőrség vonatkozásában, hogy a sárbogárdi kapitányság
eredményei megyei szinten is kifejezetten jók, illetve a sárbogárdi tűzoltóságot iskiemelte a katasztrófavédelem igazgatója, akivel pár szót tudtam váltani
személyesen is, mert éppen igazgatói ellenőrzést tartott ítt és mondta, hogyparancsnok úr nagyon jól összefogja a Csapatot és a laktanya állapota, valamint
minden egyébnek a tartalommal való kitöltése is példaértékű.

Szeptember 25én a Fejérvíz Zrtvel a MÁV lakótelepen egyeztettünk különböző vízbekötési,vízelvezetési és egyéb szolgalmi jogi problémákkal kapcsolatban. Remélem ez megfog mielőbb oldódni. Illetve az M8as tervezői, akik a környezetihatástanulmányhoz készítenek elő dolgokat, voltak itt. Számomra meglepően nagy
szakmaiságról tettek tanúbizonyságot, nagyon jól ismerték a területet, nagyon jók akezdeti felmérések. Ennyire részletes tervezői munkát itt ennél még nem láttunk.
Az M8 és a 63 négysávosítása párhuzamosan halad, mármint az előkészítés. Azegyikkel 2022. végére kell elkészülni az előkészítő munkálatokkal, a másikkalpedig 2023. nyarára. Mindkettő szervesen kapcsolódik a városhoz és egymáshoz is.
Bizakodó vagyok, hogy ez menni fog.

Szeptember 28án a 6219es út, tehát amit dunaújvárosi útnak nevezünk, átadása történt meg.
Jó lett. Ugyanezen a napon egy szépkorú személyt volt alkalmam köszönteni.

Szeptember 30án a szükséges fejlesztésekről egyeztettünk az országgyűlési képviselő úrral ésazt gondolom, hogy lehet ennek kézzelfogható eredménye is.
Október 2án több szakértővel a lehetséges helyi és járási sportfejlesztésekről volt egyegyeztetés.
Október 5én a közös orvosunkkal egyeztettünk az igari önkormányzattal. Olmann

Anasztázia, aki töbörzsöki helyettesítést látja el, ő Igaron háziorvos, így időnkéntszükséges a finanszírozás vonatkozásában a másik önkormányzattal egyeztetni.Ugyanezen a napon a kerékpárút tervezője volt itt és számolt be az eddig elvégzett
munkáról. Mindenképpen bíztató, hogy egyéb tervezési megbízást is tudunk adni a



részre, mert úgy tűnik, hogy a Belügyminisztérium által korábban megígért 150milliós céltámogatás valóban célba ér és ezzel a Sport utcának az alap
infrastruktúráját illetve a parkoló kialakítását meg fogjuk tudni oldani. A
városüzemeltetés aktuális kérdéseiről is egyeztettünk ezen a napon, illetve este Dr.Plihál Katalin Kard és térkép c. könyvének a bemutatóján vettünk résztalpolgármester úrral.

Október 7én a SárbogárdHantosNagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás TársulásiTanács ülése volt. Tárgyaltunk a költségvetésről, illetve az egyik itt is érintendőnapirendi pontról a SESZI dolgozóinak juttatandó jutalomról hozott a társulásitanács támogató döntést. Ezt követően egy EFOP pályázati egyeztetésen vettemrészt.
Az előző testületi ülésen zárt ülés nem volt.

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: — a végrehajtásért felelősök

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnake szóbeli kiegészítést fűzni?
Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést.

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottságelnökét kérdezi, hogy milyen módon foglaltak állást.
2
Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselőket kérdezi, hogy vanekérdésük, észrevételük a napirendi ponttal kapcsolatban?

A képviselőtestület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.
Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a polgármester jelentésének elfogadását.A. képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal a polgármester jelentését elfogadta és azalábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
127/2020.(X.9.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Jelentés a
lejárt. határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a polgármester jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a jegyző jelentésének elfogadását.A képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal a jegyző jelentését elfogadta és az alábbihatározatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
128/2020.(X.9.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a
lejárt. határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendetmegtárgyalta és a jegyző jelentésében foglaltakat elfogadta.



Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezető jelentésének elfogadását.A képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezető jelentésételfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
129/2020.(X.9.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a műszaki osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

3. Beszámoló a közművelődési, kulturális intézményekben végzett tevékenységről
Előadók: polgármester

intézményvezetők
Dr. Sükösd Tamás: ezt a napirendi pontot mindig két részre kell bontanunk. Vannak
egyesületek, amelyek közművelődési intézményt üzemeltetnek, működtetnek közművelődési
szerződés keretében. Sárbogárdon ilyen kettő van. Az egyik a Sárbogárdi Kulturális
Egyesület, akinek a vezetőjét üdvözlöm tisztelettel a körünkben. Az egyesület a József Attila
Művelődési Ház üzemeltetője. A másik a Rétszilasért Egyesület, amely a Rétszilasi klubbot
működteti. Önkormányzati fenntartásban működik ezen kívül a Sárszentmiklósi Klub ésKözösségi Ház, illetve a Madarász József Városi Könyvtár, amely számos rendezvényt
szervez és tart, ha úgy tetszik önállóként éli a szakmai életét, a gazdálkodását felügyeli, végzi
a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Osztálya. Azt gondolom, hogy a beszámolók részletesek,jól lehet látni azt, hogy pld. a Kulturális Egyesület, illetve adott esetben akár a MadarászJózsef Városi Könyvtár, amikor nincs világjárvány okozta veszélyhelyzet, vagy járványügyi
készültség, tehát lehetőségük van a programok megtartására akkor számos civil szervezetté
szerveződött tömörülést illetve adott esetben intézményesen civil szervezetté nemszerveződött tömörülés rendezvényeinek is otthont adnak. "letve saját maguk is szerveznek
nagyon sok rendezvényt. Mind a négy intézményt üzemeltetőnek szeretném innen
megköszönni a munkáját, illetve szeretném továbbra is az együttműködésünkről biztosítaniőket.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy milyen módonfoglaltak állást?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólásvane?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: kérdezem az egyesület képviselőjét is, hogy kíváne szóbeli kiegészítésttenni?

Horváth István: nem, köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
130/2020.(X.9.) határozata



Beszámoló a közművelődési, kulturális intézményekben végzett
tevékenységről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megvitatta a
Beszámoló a közművelődési, kulturális intézményekben végzett
tevékenységről tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

A — Képviselőtestület a Sárbogárdi Kulturális Egyesület, a
Sárszentmiklósi Klub/Közössági Ház, a  Rétszilasért Egyesület
beszámolóit megismerte, az abban foglaltakat tudomásul veszi.

Utasítja a jegyzőt, hogy az intézmények, klubok vezetőit értesítse a
képviselőtestület döntéséről.

Határidő: értesítésre: 2020. október 30.
Felelős: jegyző

18/1. Közművelődési megállapodás a József Attila Művelődési Központ üzemeletetésére
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az előző testületi ülésen elhangzott, hogy hosszas munkával a
fürdővízzel kiborítottuk a gyereket" mert ugyan többször egyeztettünk Horváth Istvánnalarról, hogy le fog járni a szerződése, az közben le is járt. Ennek megfelelően kiírásra került apályázat. Egy pályázat érkezett a művelődési ház üzemeltetésére. Mindannyiunk nevében
szeretném megköszönni Horváth Istvánnak az eddigi munkáját és reméljük, hogy ugyanezzela lelkesedéssel, lendülettel és leleménnyel — mert itt ha úgy tetszik a pályázati forrásokbevonása során egészen komoly munka hárul mindig az üzemeltetőre — tudja ezt a munkát atovábbiakban is folytatni. Az egyetlen javaslat a Sárbogárdi Kulturális Egyesülettel történő
szerződéskötésre érkezett.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy milyen módonfoglaltak állást?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát Űegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.
A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete
131/2020.(X.9.) határozata

Közművelődési megállapodás a József Attila Művelődési Központ
üzemeletetésére

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta a
s Közművelődési megállapodás a József Attila Művelődési Központ
üzemeltetésére" tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a József Attila
Művelődési Központ további üzemeltetésére, 2020. november 1től



2025. október 31ig a Sárbogárdi Kulturális — Egyesülettel a
közművelődési feladat átadására megállapodást köt.
Felkéri a polgármestert, hogy a megállapodást írja alá.

Határidő: 2020. október 26.
Felelős: polgármester

6. A Sárbogárdi Zengő Óvoda 2020/2021es nevelési évre szóló munkatervének
véleményezése
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: tisztelettel köszöntöm intézményvezető asszonyt. A munkaterv részletes,
pontos, szakmai, mint amilyent megszoktunk mindig az intézménytől. A két
csoportbővítésnek komoly létjogosultsága volt. Látszik a Csoportszámokból azokkal a
csoportokkal is számolva, ha úgy tetszik teljes vertikumban üzemel az óvoda. Remélem ezt
később tovább tudjuk fejleszteni. Örülök, hogy sikerült megoldani azt, hogy nagyrészt
mindenki a lakóhelyéhez közeli óvodába tud beiratkozni, és ott tudjuk biztosítani részére az
önkormányzati köznevelési feladatott.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy milyen módon
foglaltak állást?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: intézményvezető asszony kíváne szóbeli kiegészítést tenni?

Huszárné Kovács Márta: csak annyi változás történt az éves munkatervben leírtakhoz képest,hogy három új udvari játék a székhelyen már átadásra került és a gyerekek birtokba is vették.
Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
132/2020.(X.9.) határozata

A Sárbogárdi Zengő Óvoda 2020/2021es nevelési évre szóló
munkatervének véleményezése

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta ,, A
Sárbogárdi Zengő Óvoda 2020/2021es nevelési évre szóló
munkatervének véleményezése" tárgyú előterjesztést, és az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Képviselőtestülete megismerte és elfogadja ,, A
Sárbogárdi Zengő OÖvoda 2020/2021es nevelési évre szóló
munkatervét."

Utasítja a polgármestert, hogy az intézményvezetőt tájékoztassa a
képviselőtestület döntéséről.



Határidő: tájékoztatásra: október 30.
Felelős: — polgármester

18/2. 2020/21es nevelési évre szóló Sárbogárdi Zengő Óvodában a járványügyi készenlét
idején alkalmazandó eljárásrendről szóló Helyi Intézkedési Tervének módosításaElőadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: Kásler miniszter úrtól kapunk különböző iránymutatásokat, agyermekorvosi kamara is kiegészítette, ezt lehetett látni, a közösségi oldalakon ismegosztottuk, Egy helyi gyermekorvosunk még átdolgozta kicsit, azt elküldtük az oktatási
intézményeknek. Szükséges a Helyi Intézkedési Tervnek a módosítása. A Helyi IntézkedésiTervben a járványügyi készenlét idején van pár komoly és a normál jogrendtől nyilvánmerőben eltérő dolog. Itt szintén a megszokott kellő szakmaisággal és alapossággal készült elez a terv, azóta több szülői kezdeményezővel egyeztettem, hogy miért ott vannak az átvételi
pontok a gyermekek vonatkozásában. Ezt nyilván orvosi és szakmai szempontok igazolják.Azt is megértették a szülők nagyrészt, hogy ez azért alapvetően nem túlzottan jó az óvodaszemélyzetének. Tehát amikor reggel közel négyszáz gyereket kell bevinni a négy telephelyreés mindenkinél ugyanazt a protokollt kell lefolytatni annál nyilván jelentősen egyszerűbb,amikor a szülő bekíséri a gyermeket átöltözteti és átadja az óvónőnek. Ez most egy sokkalhosszabb folyamat, de szükség van erre. Arról korábban beszéltünk már, hogy az automatakézfertőtlenítők kihelyezésre kerültek úgy az Operatív Törzs, mint Sárbogárd VárosÖnkormányzata, mint egy szülői felajánlás folytán. Folyamatos az ellátása a
felületfertőtlenítőnek és a kézfertőtlenítőnek. A járványnak erről a hullámáról. Nagyonegyszerű statisztikát tudtam végezni, amikor 67 Covid fertőzött betegünk volt és a legtöbbnem is ismerte egymást, nemhogy találkozott volna, akkor azt lehet látni, hogy ez az elsőhullámtól eltérően nem egy helyről kiinduló és egy helyen megmaradó vírusfertőzés, hanem
teljesen eshetőleges, hogy hol bukkan föl és a korábbi kritikai felhangokkal szemben nagyonsokan vannak, akiknek semmilyen egészségügyi intézményhez nincsen kapcsolódása. Nemlehet azt mondani, hogy valaki megfertőződött a kórházban és itthon továbbadta a vírust.
Nekünk nagyon fontos az, hogy az összes intézményünk betartva a járványügyi készenlét
idejére előírt szabályokat egy szigorú rend szerint működjenek. Ezt olvashatjuk ebben a HelyiIntézkedési Terv módosításban, amiből lehet lesz még másik is, ha miniszter úr adott esetben
még szigorít.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy milyen módonfoglaltak állást?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát jegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.
A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete
133/2020.(X.9.) határozata ,2020/2021es nevelési évre szóló Sárbogárdi Zengő Óvodában a

járványügyi készenlét idején alkalmazandó eljárásrendről szóló Helyi
Intézkedési Tervének módosításáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta
2020/21es nevelési évre szóló Sárbogárdi Zengő Óvodában a


